

Lac Brulé - Tour report for Saturday Jan 25, 2025

What a satisfying gathering of Viking tourers on Saturday at the welcoming home of Lorraine Shatilla on Lac Brulé on Saturday Jan 25. The skies were bright and clear, and the air crisp, as 15 skiers geared up for the day ahead. The largest cohort, including Gordon Cohen, Jicheng Huang (also our official photographer), Frank Philpott, Dave Clark, Linda Collier, Lyne Lanthier, Richard L'Heureux, newbie John Drendel, Heidi Buck and myself, opted for the 8-km in-and-out, roller coaster backcountry trail to the dam and back, which took between 2.5 – 3 hours. Such magical terrain! A smaller group of 5 chose the road less travelled – an 18-km tour that ended up taking 5.5 hours. Happily there was still some of Lorraine's yummy red pepper soup as well as her legendary lentil soup left (along with Lyne's homemade bread and lots of goodies) when the hearty five - Andrea Patch Smith, Don Smith, Don Hetherington, Mélissa Menard-Lavasseur and Chris Neal – arrived back around dusk, tired but triumphant. Thanks again to Lorraine (and her daughter Gabrielle and Gabrielle's faithful pup Max plus assorted helpful neighbours) for carrying on this wonderful Viking tradition.

Judee Ganten
Volunteer coordinator

27 January 2025

Lac Brulé - Rapport de la tournée du samedi 25 janvier 2025

Quelle rencontre satisfaisante de randonneurs Viking samedi 25 janvier au chalet de Lorraine Shatilla au lac Brulé. Le ciel était clair et lumineux, et l'air vif, alors que 15 skieurs se préparaient pour la journée. La plus grande cohorte, comprenant Gordon Cohen, Jicheng Huang (notre photographe officiel), Frank Philpott, Dave Clark, Linda Collier, Lyne Lanthier, Richard L'Heureux, le nouveau venu John Drendel, Heidi Buck et moi-même, a opté pour le 8 km aller-retour, sentier hors-pistes de montagnes russes jusqu'au barrage et retour, ce qui a pris entre 2,5 et 3 heures. Quel terrain magique ! Un p'tit groupe de 5 a choisi la route la moins empruntée – un tour de 18 km qui a finalement duré 5,5 heures. Heureusement, il restait encore un peu de la délicieuse soupe au poivron rouge de Lorraine ainsi que sa légendaire soupe aux lentilles (avec le pain maison de Lyne et plein d'autres bonnes choses) lorsque les cinq braves - Andrea Patch Smith, Don Smith, Don Hetherington, Mélissa Menard-Lavasseur et Chris Neal – sont revenu vers le crépuscule, fatigué mais triomphant. Un gros merci à Lorraine (sa fille Gabrielle et le fidèle chiot de Gabrielle, Max, ainsi qu'à divers voisins amiables) pour avoir perpétué cette merveilleuse tradition Viking.

Judee Ganten
Coordonnatrice bénévole

27 janvier 2025









